



Wailea Local Activities & Attractions 茂宜岛威雷亚旅游项目和观光景点

Wailea Beach

The Grand Wailea sits front and center at this popular beach. Snorkel gear, paddleboards and other water-sports equipment is available at the Maui Ocean Activity Desk in front of the resort. One of the finest beaches in Maui, is a crescent-shaped shore with light brown, powdery sand that stretches over one-third of a mile. Open to the public.

威雷亚海滩

延伸了数英里的海滩，绝对是茂宜岛最好的海滩之一。Grand Wailea 度假村便座落在此，酒店前的 Maui Ocean Activity Desk 为您提供潜水用具、冲浪板和其他各种水上活动用品。海滩向公众开放。

The Shops at Wailea

(2 minutes drive from the Grand Wailea resort)
3750 Wailea Alanui Drive
Kihei, HI 96753-8300
(808) 891-6770

Located in the heart of Maui's world-famous Wailea Resort, The Shops at Wailea is Hawaii's ultimate destination for unforgettable shopping and dining. Choose from internationally renowned designers and artisans or spend time looking for distinctive island treasures.

购物中心

(从宾馆出发，两分钟车程)
坐落在茂宜威雷亚度假村的中心，是您购物和用餐的终极享受。您可以找到世界知名的设计师和艺术家的店铺，也可以寻找到独具小岛特色的商品。

Wailea Golf Club

(5 minutes drive from the Grand Wailea resort)
100 Wailea Golf Club Drive
Wailea, Maui, Hawaii 96753-4000
Phone: 808-875-7450
Toll Free: 888-328-MAUI
Fax: 808-875-5114
E-mail: info@waileagolf.com

The Wailea Golf Club, home of the Championship Skins Game and the LPGA Skins Game, offers three championship 18-hole golf courses meticulously designed by the world's best golf architects. All have stunning mountain and ocean views. Attend a lesson at the renowned David Leadbetter Golf Academy - ready to instruct players of all levels.

威雷亚高尔夫球俱乐部

(从宾馆出发，五分钟车程)
作为美国冠军争奖赛和女子职业高尔夫球争奖赛的主办场地，威雷亚高尔夫球俱乐部提供 3 个由世界著名设计师打造的 18 洞高尔夫球场，群山环绕，无敌海景。颇负盛名的 David Leadbetter 学校提供各种程度的高尔夫球课。

Makena Golf Club

(5 minutes drive from the Grand Wailea resort)
5415 Makena Alanui
Makena, Maui, HI 96753
Phone: (808) 891-4000
Email: ejohnson@benchmarkmanagement.com

Set between the mountains and the sea, the Makena Golf Club is located in the grounds of Makena Resort. The North Course at Makena winds its way up the slopes of Mount Haleakala, reaching 800 feet above sea level, offering some of the most breathtaking island views imaginable, while the South Course features some of the most arresting oceanfront holes in the world.

马克那高尔夫球俱乐部

(从宾馆出发，五分钟车程)
座落在海洋与群山之间，马克那高尔夫球俱乐部位于马克那度假村内。其北部的高尔夫球场在海平线 800 尺处，可以一览全岛风光。南部球场更有世界上不多见的海边球洞。

Wailea Tennis Club

(5 minutes drive from the Grand Wailea resort)
131 Wailea Ike Place
Kihei, HI 96753-9549
(808) 879-1958

One of the finest tennis facilities in the state, this 11-court complex features immaculate Plexipave courts, including three lit for night play and a stadium court large enough to accommodate up to a thousand spectators. Wailea Tennis Club offers a pro shop and staff of USPTA-certified professionals, a range of daily activities and lesson programs, game matching services, rental racquets and ball machines.

威雷亚网球俱乐部

(从宾馆出发，五分钟车程)
全美最好的网球场馆之一，有 11 个柏士壁球场，其中 3 个设有夜间照明和一个设有一千观众席的比赛场地。俱乐部内有商店和职业球手职员，为您提供课程，球赛配对，球派出租和发球机。



Wailea Local Activities & Attractions 茂宜岛威雷亚旅游项目和观光景点

Blue Hawaii Helicopter Tour

(30 minutes drive from the Grand Wailea resort)

1 Kahului Airport Road
Kahului, HI 96732-2385
(800) 745- 2583

Tours depart from the heliport at Kahului Airport. They vary in destination, length and cost with airtime fluctuating from 30 to 90 minutes. As a rule, morning is the best time to fly, as cloud cover tends to increase throughout the afternoon.

夏威夷蓝天直升飞机游

(从宾馆出发, 三十分钟车程)

旅程从 Kahului 飞机场启程。飞行时间, 路程和价格由行程时间而定, 从 30 分钟至 90 分钟不等。一般来说, 早晨是最好的飞行时间, 下午常有云层笼罩。

Kayak Tours

Call Grand Wailea Resort
808-875-1234 ext 4257

Departing from Wailea Beach, our Eco-adventure takes you along the picturesque South Maui coast -- on a mile-long journey through pristine coastline and sea-scaped lava. Accompanied by experienced guides, your adventure will include a secluded White Rock beach and snorkeling through clear waters filled with amazing coral and vibrant marine life encompassing schools of fish, underwater gardens, and endangered Hawaiian sea turtles. Roundtrip is approximately 3 hours.

皮划艇游

从威雷亚海滩出发, 生态冒险游将带您沿着如画的南茂宜海岸线游览一英里长的原始海岸和海蚀熔岩。由经验丰富的向导带领, 您将领略白石海滩, 在清澈的海底浮潜。来回大约 3 小时。

Camp Grande

Grand Wailea Resort
3850 Wailea Alanui Dr Wailea, Maui, HI 96753
Tel: 808-875-1234 x4949
Fax: 800-888-6100

A fun, spacious and friendly mini-resort for kids 5 to 12 years old! The 20,000-square-foot facility is designed to accommodate the whim of children and their parents. Our exceptional Maui family resort also offers daily poolside activities, providing entertainment for all ages.

露营馆

一个有趣, 友好的迷你度假村, 为 5 到 12 岁的孩子而设。这个 2 万平的场地是孩子和父母度过美妙时光的理想之所。另有茂宜家庭度假村, 每天为您提供多项泳池活动, 适合各个年龄。

Maui Sailing Canoe Adventure

(2 minutes drive from the Grand Wailea resort)

Fairmont Kea Lani Resort
4100 Wailea Alanui Dr, Wailea, HI 96753
808-281-9301

Sail, Snorkel, and Paddle the beautiful Wailea coast in a Hawaiian Outrigger Canoe. The tour includes snorkeling with sea turtles, seasonal whale watching, and learning Hawaiian history and culture.

茂宜风帆独木舟探险

(从宾馆出发, 两分钟车程)

出海, 浮潜, 和划桨, 威雷亚海湾外的冒险。您可以有机会和海龟潜游, 观赏鲸鱼, 还能了解夏威夷人的历史和文化。

Mountain Biking

CRUISER PHIL'S
58 A Amala Place
Kahului, Hawaii 96732
808-893-2332
1-877-764-2453

Take a van tour from the summit of Haleakala National Park then Coast 28 Miles from the 6500 elevation, down Haleakala Volcano descending to historic Paia at sea level. The bike ride begins outside of the National Park 6,500 feet. Includes bicycle, helmet, gloves, wind suit, and winter jacket. The tours include hotel pick-up and drop-off and a guided van tour of the summit of Haleakala.

山地自行车

从 Haleakala 国家公园海拔 6500 的格雷阿卡拉火山出发, 小巴游览 28 英里长的海岸线, 再下到 Haleakala 火山口。自行车游会从国家公园外 6500 英尺处开始。旅程提供自行车, 头盔, 风衣和冬衣。酒店接送, 配备导游。

Horseback Riding

Makena Stables
808-879-0244

Travel through Maui's lush tropical island and spectacular views on horseback! There are several horseback riding tours that are available to suit your needs. All levels of riding skills are welcome. Tour times vary between 1 1/2 to 3 hours.

骑马

在马背上游览茂宜岛茂密的热带雨林。有多项行程, 适合所有骑马经验程度, 供您选择。时间一般从 1.5 小时到 3 小时。



Wailea Local Activities & Attractions 茂宜岛威雷亚旅游项目和观光景点

Spa Grande

Grand Wailea Resort
3850 Wailea Alanui Dr Wailea, Maui, HI 96753
Tel: 808-875-1234 x4949
Fax: 808-888-6100

Consistently recognized as one of the most luxurious Maui resort spas in Hawaii, this relaxing retreat is ranked among the "Top 10 Spas in the United States" by Condé Nast Traveler and Travel & Leisure magazines. The 50,000-square-foot, award-winning Maui spa retreat offers unique treatments and exceptional service -- appealing to both first-time spa goers and repeat spa-savvy guests.

温泉中心

近年来被评为夏威夷最奢华的温泉之一，位于 Grand Wailea 酒店内的 SPA 也是全美十大顶尖温泉之一。5 万英尺的空间提供特色理疗和一流的服务。

The Land Tours

Temptation Tours
(800) 817-1234
In Hawaii 808-877-8888

View the spectacular sunrise atop Haleakala, Maui's 10,023 ft. volcano, as you photograph stunning multi-island views. Begin with continental breakfast at crater rim before sunrise. With only 6-8 guest per luxury Limo-Van, tour Haleakala and Upcountry plus visit an exotic protea farm, narrated by our Hawaii State Certified Guide. Complimentary Resort / Hotel / Condo / Harbor pick-up.

野外游

在海拔 1 万 23 英尺的 Haleakala 火山口观赏日出，同时鸟瞰茂宜群岛。日出前，在火山口边缘享受欧陆式早餐。全程由导游讲解，6 至 8 人座的豪华轿车，内地参观访问哈利卡拉异国风情的普罗蒂亚农场。可到酒店接送。

The Grand Luau at Wailea

Grand Wailea resort
1-800-875-1234 ext. 4900
Or

Honua'ula Luau Dinner Show

Wailea Beach Marriott Resort
3700 Wailea Alanui Drive
808-875-7710

A first class authentic Hawaiian Luau! Experience firsthand the unbelievable elegance and majesty of the Luau at the Wailea Beach. Fantastic food, breathtaking views and mouth watering cuisine await!

夏威夷传统盛宴

一流的夏威夷传统盛宴。一定要亲身经历的无以伦比的皇家盛会。在威雷亚海滩载歌载舞，尽享美食，让您感受夏威夷真正的贵族传统文化。

Private Charters

Wailea Boating Company Private Charters
Kihei, HI
(808) 891-2628

Travel everywhere from Lanai, to Molokini, to almost anywhere on the Maui coastline. Everything is up to you! Food, beverages, and snorkel/fishing gear provided. Departs from Kihei boat ramp. Same day reservations available.

私人租船远洋

从 Lanai 至 Molokini，您可以到茂宜海岸线上的任何地方。您来设计您的航程。船上供应食物，饮料和浮潜，钓鱼工具。在 Kihei 码头出发。可以当天预定。